
PROTOKÓŁ NR 1/2022 
z posiedzenia Komisji Gospodarki przeprowadzonego w trybie zdalnym 

w dniu 18.01.2022 r.  
 

Porządek posiedzenia: 

1. Postępowania geodezyjne prowadzone w gminie Bieruń.  
2. Opiniowanie projektów uchwał:  

a) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru Kopań,  

b) w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 
terenie gminy Bieruń, w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu.  

3. Sprawy bieżące.  
4. Przyjęcie Protokołu nr 11/2021 ze wspólnego posiedzenia Komisji Stałych z dnia 24.11.2021 r. oraz 

przyjęcie Protokołu nr 12/2021 z posiedzenia Komisji Gospodarki z dnia 30.11.2021 r. 

 
 
Przewodniczący Komisji Piotr Świerkosz otworzył posiedzenie komisji, które w związku ze stanem 
epidemii oraz stosownie do zapisów art. 15 zzx ust. 3 ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy 
o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-
19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych 
ustaw, odbyło się w zdalnym trybie przy wsparciu systemów informatycznych eSesja oraz Microsoft 
Teams. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność podejmowanych stanowisk, wniosków, 
opinii Komisji. Przywitał wszystkich uczestniczących zdalnie w posiedzeniu. 
  
 
Ad 1 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz Odelga przedstawił temat 
„Postępowania geodezyjne prowadzone w gminie Bieruń”. 
 
W czasie dyskusji głos zabrał Przewodniczący Komisji oraz Radni: Jarosław Mokry, Krystyna Wróbel, 
Natalia Grosman, którzy m. in. poruszyli kwestie podziału związanego z wydzieleniem chodników na 
Osiedlu Chemików, powodów problemów związanych z wykonaniem drobnych podziałów, umowy, 
etapu wydzielenia drogi bocznej Korfantego, miejscowych planów zagospodarowania, priorytetów na 
rok 2022 r., planów i terminu realizacji wydzielenia głównych ciągów komunikacyjnych na Osiedlu 
Węglowa. 
Odpowiedzi udzielił Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości. 
 
Przewodniczący Komisji wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie stanowisko: 
 
 
Stanowisko 1 
Komisja Gospodarki pozytywnie opiniuje działania podejmowane przez Wydział Gospodarki 
Przestrzennej i Nieruchomości Urzędu Miejskiego w Bieruniu w zakresie prowadzonych postępowań 
geodezyjnych na terenie Gminy Bieruń. 

 

za - 11 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

Komisja większością głosów przyjęła stanowisko, przy 11 głosach za, 1 wstrzymującym się. 
 
  



 
Ad 2  
Komisja przystąpiła do zaopiniowania projektów uchwał: 
 

a) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru Kopań 

 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości. 
Przewodniczący Komisji wyraził swoją opinię między innymi w zakresie inwestycji związanej z budową 
kilku domów w rejonie lasu, uregulowania sposobu komunikacji bądź podjęcia działań 
uniemożliwiających budowę, a także możliwości zachowania komunikacji, roszczeń potencjalnego 
Inwestora względem Gminy. Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości oraz 
Burmistrz Miasta udzielili wyjaśnień. 
W dyskusji głos zabrał również Radny Walenty Magiera, który pytał m. in. o dojazd na ul. Krupniczą, 
Kopańską, sposób komunikacji nieruchomości istniejących między lasem a S1, rozwiązania komunikacji 
dróg serwisowych i przejścia dla zwierzyny, problem braku połączenia części wschodniej z zachodnią, 
a także o zakres lokalizacji miejsca żwirowni w stosunku do rzeki Gostynki i Potoku Bijasowickiego, 
wyjaśnienie sprawy położenia koryta Gostynki oraz Potoku Bijasowickiego, ujednolicenie nazewnictwa 
Potoku Bijsowickiego. Odpowiedzi udzielił Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  
i Nieruchomości.  
 
Przewodniczący Komisji wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie następujące 
Stanowisko: 
 
Stanowisko 2 
Komisja Gospodarki pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Kopań 

za -11 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

Komisja większością głosów przyjęła stanowisko, przy 11 głosach za, 1 wstrzymującym się. 
 
 

b) w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 
terenie gminy Bieruń, w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu.  

 
Projekt uchwały przestawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Tomasz Pawlus. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie: 
 
Z przyczyn technicznych Radny Walenty Magiera nie mógł uczestniczyć w głosowaniu, w związku,  
z czym głosowało 11 Radnych. 
 
Stanowisko 3 
Komisja Gospodarki pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Bieruń, w celu przekazania go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

za -11 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głos 

Komisja jednogłośnie przyjęła stanowisko, przy 11 głosach za. 



Ad 3 
Radny Damian Gerycki poinformował, że poprzez Straży Miejskiej dokonał zgłoszenia, w zakresie 
nieodśnieżonych przejść dla pieszych na ulicy Granitowej i zapytał jak wygląda zasada odśnieżania 
przejść dla pieszych na terenie Gminy Bieruń. 
 
Burmistrz Miasta odniósł się do przedstawionego zapytania. 
 
Przewodniczący Komisji w sprawach bieżących zgłosił potrzebę: 

⎯ naprawy powstałego wybrzuszenia na chodniku prowadzącym w kierunku Ośrodka Zdrowia 
„Familia – Med” (rejon skrzyżowania ul. Chemików z Przedszkolem Nr 1); 

⎯ wymiany tabliczki z nazwą przystanku znajdującej się na wiacie przystankowej przy Domu 
Kultury Gamma, która jest całkowicie nieczytelna (wyblakła); 

⎯ ponownego zamontowania ławki przy bramie głównej KS Unia Bieruń, która jest notorycznie 
przesuwana pod ogrodzenie. 

 
Radna Krystyna Wróbel poinformowała, że łącznik ul. Sadowej z ul. Barbórki powtórnie jest zalany, nie 
ma możliwości przejścia, połączenia z ul. Barbórki oraz poprosiła o zwrócenie się do Kopalni w celu 
ponownego przeanalizowania powodów tak szybkiego zdewastowania łącznika. 
 

Przewodniczący Komisji nawiązał do otrzymanego wniosku mieszkańca oraz terminów przekazywania 

tego rodzaju pism. Burmistrz Miasta odniósł się do wspomnianego pisma. 

 

Ad 4 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie protokół nr 11/2021 ze wspólnego posiedzenia 
Komisji Stałych w dniu 24.11.2021 r. 
 

za - 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 Komisja jednogłośnie przyjęła protokół. 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie protokół nr 12/2021 z posiedzenia Komisji Gospodarki 
w dniu 30.11.2021 r. 
 

za - 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół. 
 
 
Przewodniczący Komisji po zrealizowaniu porządku, zamknął posiedzenie komisji. 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: 
Arleta Urbańczyk 
  

 Przewodniczący Komisji Gospodarki 

 PIOTR ŚWIERKOSZ 


